

Dear All,

We are excited to announce an incredible opportunity for your talented dancers! The renowned Joffrey Workshop is coming to Europe for the very first time, and it's happening right here at our studio!

Founded by Robert Joffrey, the co-founder of the Joffrey Ballet in Chicago, the Joffrey Workshop has been educating dancers since 1978. They are committed to providing a welcoming and inclusive environment for all students.

This is a unique chance for experienced dancers **aged 9-18** to immerse themselves in a world-class dance experience. The 2-day workshop will feature a diverse range of styles, including Ballet, Contemporary Ballet, Contemporary, Jazz and Arpino Repertoire. Gerald Arpino was the Joffrey Ballet's co-founder, Artistic Director, and Resident Choreographer. The Joffrey Workshop has partnered with The Gerald Arpino Foundation to teach portions of the ballets he created for the Joffrey Ballet in a variations-style class. This one-of-a-kind collaboration allows students to access choreography usually danced by professional artists.

Workshop Dates: March 8 & 9, 2025

Workshop Times

Saturday: 2:00PM – 6:30PM

Sunday: 11:00AM – 3:30PM

Location: Quint Dance Center, Bönirainstrasse 4, Thalwil 8800, Switzerland

We have included flyers for you to display in your studio to share this exciting news with your students.

For more information and to register, please visit: <https://joffreyworkshop.com/student-workshops/>

We believe this is an extraordinary opportunity for your dancers to elevate their skills and gain invaluable experience. We encourage you to share this information with your students and encourage them to take advantage of this once-in-a-lifetime opportunity.

Thank you for your time and consideration. Please feel free to contact me with any questions you may have.

Kind regards,

Sophie Suter
Studio Manager
Quint Dance Center
Bönirainstrasse 4
8820 Thalwil CH

office@quintdancecenter.ch

Liebe Alle

Wir freuen uns, Ihnen eine unglaubliche Gelegenheit für Ihre talentierten TänzerInnen anzubieten! Der renommierte Joffrey Workshop kommt zum allerersten Mal nach Europa und findet direkt hier in unserem Studio in Thalwil statt!

Gegründet von Robert Joffrey, dem Mitgründer des Joffrey Ballet in Chicago, bildet der Joffrey Workshop seit 1978, TänzerInnen aus. Er setzt sich dafür ein, eine einladende und inklusive Umgebung für alle SchülerInnen zu schaffen.

Dies ist eine einzigartige Chance für erfahrene TänzerInnen im Alter von **9 bis 18 Jahren**, in ein erstklassiges Tanzerlebnis einzutauchen. Der zweitägige Workshop bietet eine Vielzahl von Stilen, darunter Ballett, zeitgenössisches Ballett, Contemporary, Jazz und das Repertoire von Arpino. Gerald Arpino war Mitgründer des Joffrey Ballets, Künstlerischer Leiter und Resident Choreograf.

Der Joffrey Workshop hat sich mit der Gerald Arpino Foundation zusammengetan, um Teile der Ballette zu unterrichten, die er für das Joffrey Ballet geschaffen hat – in Form eines Variationen-Kurses. Diese einzigartige Zusammenarbeit ermöglicht es den Schülern, Choreografien zu erlernen, die normalerweise von professionellen Künstlern getanzt werden.

Workshop-Daten: 8. & 9. März 2025

Workshop-Zeiten

Samstag: 14:00 – 18:30 Uhr

Sonntag: 11:00 – 15:30 Uhr

Ort: Quint Dance Center, Bönirainstrasse 4, 8800 Thalwil, Schweiz

Wir haben Flyer beigefügt, die Sie in Ihrem Studio aushängen können, um diese aufregenden Neuigkeiten mit Ihren Schülern zu teilen. Für weitere Informationen und zur Anmeldung besuchen Sie bitte: <https://joffreyworkshop.com/student-workshops/>

Wir sind der Überzeugung, dass dies eine aussergewöhnliche Gelegenheit für Ihre TänzerInnen ist, ihre Fähigkeiten zu verbessern und wertvolle Erfahrungen zu sammeln. Wir ermutigen Sie, diese Informationen mit Ihren Schülern zu teilen und sie zu motivieren, diese einmalige Chance zu nutzen.

Wenn Sie Fragen haben, zögern Sie bitte nicht, mich zu kontaktieren.

Liebe Grüsse

Sophie Suter

Studio Manager

Quint Dance Center

Bönirainstrasse 4

8820 Thalwil CH

office@quintdancecenter.ch